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Studienarbeit aus dem Jahr 2005 im Fachbereich BWL - Wirtschafts- und Sozialgeschichte, Note: 2,0,
Fachhochschule für Wirtschaft Berlin, 8 Quellen im Literaturverzeichnis, Sprache: Deutsch, Abstract: Ethik
ist ein Bestandteil der Philosophie, der Wissenschaft von den sittlichen Werten, Handlungen und
Gesinnungen, zumeist gleichbedeutend mit Moral und Sitte. Zur Ethik gehört die Beschreibung der
tatsächlichen geltenden Vorstellung von Sittlichkeit und ihrer Entstehung. Hierbei sind die Normen der
Sittlichkeit im Sinne der von den erzwingbaren Normen des Rechts und den bloßen konventionellen der Sitte
zu unterscheiden. Ethik und Religion sind nicht gleichzusetzen, dies ist ein Unterschied und sollte nicht
vereinheitlicht werden. Die Ethik will des Weiteren eine sittliche Lebensführung aufstellen. Wenn auch nicht
im Sinne einer Umwertung der Werte und neuen Sittlichkeiten, so doch im Sinne, dass sie zeigt, wie der
ethische Relativismus, die anscheinende Gleichberechtigung vielerlei einander ausschließender sittlicher
Standpunkte, überwindbar ist.1

Ethik ist die Lehre vom richtigen Handeln gemäß der Unterscheidung von „gut“ und „böse“. Daher werden
in der Ethik auch Kategorien entwickelt, die für menschliches Handeln entwickelt wurden, wie Ziele (
Absichten, Präferenzen, Motive )und Mittel ( Instrumente ) vor allem aber auch Rationalität,
Nebenwirkungen sowie Gegebenheiten ( Daten ), ferner Verdienst und Schuld, Gewissen und
Verantwortung. Ethik wird daher auch als Handlungstheorie gesehen.
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From reader reviews:

Lisa Knight:

As people who live in the actual modest era should be update about what going on or data even knowledge to
make them keep up with the era which can be always change and make progress. Some of you maybe may
update themselves by studying books. It is a good choice in your case but the problems coming to you is you
don't know what type you should start with. This Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im
Management (German Edition) is our recommendation to help you keep up with the world. Why, because
this book serves what you want and need in this era.

Jacquelin Vasquez:

The e-book untitled Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im Management (German Edition) is the
book that recommended to you to see. You can see the quality of the e-book content that will be shown to an
individual. The language that writer use to explained their ideas are easily to understand. The author was did
a lot of study when write the book, to ensure the information that they share to you is absolutely accurate.
You also can get the e-book of Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im Management (German
Edition) from the publisher to make you much more enjoy free time.

Donald White:

Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im Management (German Edition) can be one of your starter
books that are good idea. Many of us recommend that straight away because this publication has good
vocabulary that could increase your knowledge in vocabulary, easy to understand, bit entertaining but
nevertheless delivering the information. The writer giving his/her effort to set every word into satisfaction
arrangement in writing Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im Management (German Edition) yet
doesn't forget the main position, giving the reader the hottest along with based confirm resource details that
maybe you can be certainly one of it. This great information can easily drawn you into fresh stage of crucial
thinking.

Deborah Fishman:

That publication can make you to feel relax. This kind of book Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und
im Management (German Edition) was multi-colored and of course has pictures on there. As we know that
book Ethik im Zusammenspiel der Ökonomie und im Management (German Edition) has many kinds or
type. Start from kids until youngsters. For example Naruto or Detective Conan you can read and think that
you are the character on there. So , not at all of book tend to be make you bored, any it makes you feel
happy, fun and unwind. Try to choose the best book for you personally and try to like reading in which.
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